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Verslag van de informatiebijeenkomst van omwonenden van KSV De Betuwe d.d. 19 
februari 2020, 20.00 uur in de kantine van de schietbaan.

De bijeenkomst was belegd ten einde de omwonende te informeren over:

(a) de World Police and Fire Games, welke in 2021 in Nederland (Rotterdam) gehouden 
zullen worden;

(b) de aanpassingen en verbeteringen aan de schietbaan die nodig c.q. gewenst zijn.

Aan de uitnodiging hebben 20 mensen gehoorgegeven. 

De voorzitter, Dirk van der Plas, opent met zijn blijdschap uit te spreken, dat zoveel 
omwonenden gehoor hebben gegeven aan de uitnodiging de informatiebijeenkomst bij te 
wonen. Hij benadrukt het belang dat (het bestuur van) KSV De Betuwe hecht aan een goede 
relatie met de buurt. In verband daarmee worden jaarlijks alle omwonenden uitgenodigd bij 
de borrel en de BBQ die traditioneel aansluitend op de leden-dag in de maand juni wordt 
georganiseerd. Gemiddeld maken zo’n 30 omwonenden van de uitnodiging gebruik, en 
functioneert dit als een soort jaarlijkse reünie van de buurt. Tijdens de BBQ 2019 is het 
voorstel gelanceerd om op de jaarlijkse bijeenkomst een buurtcompetitie kleiduivenschieten 
te houden. De voorzitter deelt tot enthousiasme van de aanwezigen mede, dat dit inderdaad 
komende juni zal voor het eerst gebeuren. 

Vervolgens zet de voorzitter uiteen, wat de directe aanleiding is geweest voor deze 
informatieavond: het indienen van een verzoek bij de gemeente Buren tot herinrichting van 
de schietbaan van de vereniging. Het bestuur van KSV De Betuwe heeft gezien de 
complexiteit van de wet- en regelgeving ter zake, de J.C. van Kessel groep (Geldermalsen, 
contactpersoon P.J.P (Paul) van Bergen) ingeschakeld bij de voorbereiding van het verzoek. 
De ruimtelijke onderbouwing met Bijlagenboek (met rapportages: Waterparagraaf, 
Quickscan flora en fauna, Verkennend bodemonderzoek, Akoestisch onderzoek, 
Archeologisch onderzoek, Verkeer en parkeren, Stikstofonderzoek, Toekomstige 
terreininrichting) lagen ter inzage voor alle aanwezigen. De voorzitter memoreert de directe 
aanleiding voor het verzoek tot herinrichting was de deplorabele toestand van de oprit en 
het parkeerterrein: in de winter en bij regen veel grote plassen en modder; in de zomer het 
opstijgen van veel stof. Vervolgens schets hij de procedures die onlosmakelijk op elkaar 
volgen:

De verharding van de oprit en parkeerplaats is slechts mogelijk, indien er compensatie 
plaatsvindt van oppervlaktewater. Daar zijn twee mogelijkheden: wateroppervlakte kopen 
bij aanbieders elders. KSV De Betuwe beschikt evenwel over een eigen grondgebied van ca. 
18 ha, waarop voldoende wateroppervlak ter compensatie gerealiseerd kan worden. Tot 
zover, geen probleem. Echter: om dat te realiseren moeten aan aantal bomen gekapt 
worden. Dat kan echter niet zonder toestemming (na Waterparagraaf, Quickscan flora en 
fauna, en Verkennend bodemonderzoek). Bovendien dient er herinplant plaats te vinden. 
Gekozen is voor een stuk grond,  in de hoek van de parkeerplaats en de plaatselijke 
openbare weg. Hiervoor is opnieuw een Quickscan flora en fauna, en Verkennend 
bodemonderzoek vereist.
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Naast alle onderzoeken en rapportages samenhangende met de wens de entree en het 
parkeerterrein van de schietbaan te verharden, wordt op instigatie van KSV De Betuwe een 
akoestisch onderzoek gedaan. Doel van het onderzoek was te bezien of en onder welke 
omstandigheden het mogelijk was om twee nieuwe schietpunten achter de huidige banen 8 
en 9 te realiseren. Daarmee zou enerzijds de variëteit van te beschieten duiven vergroot 
kunnen worden, hetgeen de aantrekkelijkheid van de schietbaan voor de schutters zou 
vergroten en anderzijds een grotere spreiding van het schietlawaai gerealiseerd kunnen 
worden. Hiertoe werd  een akoestisch onderzoek uitgevoerd. Het rapport hiervan geeft aan 
welke maatregelen genomen moeten worden om de uitbreiding met baan 10 en 11 mogelijk 
en verantwoord te maken. Op vragen van de omwonenden of dat betekent dat het toch al 
niet geringe ledental van KSV De Betuwe (gemiddeld ca. 620 gedurende de laatste jaren) nog 
verder zal stijgen, antwoordt de voorzitter, dat zulks niet de bedoeling. Wel moet het aantal 
leden dat jaarlijks afvloeit gecompenseerd worden om de vereniging financieel gezond te 
houden.

Vervolgens licht Cees Ploegmakers, penningmeester, de plannen toe aan de hand van een 
grote plaat en gaat in op tal van technische aspecten van de plannen. Tevens gaat hij nog in 
op de voorgenomen buurtcompetitie. 

Na koffie met taart en een drankje sluit de voorzitter de bijeenkomst omstreeks 22.00 uur, 
en dankt alle aanwezigen voor hun belangstelling en bijdrage. 


